
Statement on Ethics, Integrity,
Transparency
As an ICF Accredited provider, our organization adheres to and emphasizes the

International Coaching Federation Code of Ethics. The ICF Code of ethics describes

the ICF core values, ethical principles, and standards of behavior for all ICF

professionals. Meeting these ethical standards of behavior is the first of the ICF core

coaching competencies. You can read more about the ICF Code of Ethics here.

Additionally, Ascent Vision International Limited commits to acting with integrity and

transparency. We hold ourselves and our participants to the highest level of integrity

and strive to be as transparent as possible by explicitly stating measures being taken

to provide programs in an ethical manner. We do not believe in using manipulative

or dishonest sales tactics and strive to provide a safe and ethical sales process.

Further, we work to provide fair and equitable pricing for all programs to ensure

access and quality of coaching education.



关于道德、诚信、透明度的声明

作为一个 ICF 认证的提供者，我们的组织坚持并强调国际教练联合会的道

德准则。ICF 道德规范为所有 ICF 专业人员描述了 ICF 的核心价值观、道

德原则和行为标准。满足这些道德行为标准是 ICF 的第一个核心教练能力。

你可以在这里阅读更多关于 ICF 道德准则的信息。

此外，睿明国际有限公司致力于诚信和透明。我们让我们自己和我们的参

与者保持最高水平的诚信，并通过明确说明以道德的方式提供项目的措施，

努力尽可能透明。我们不相信使用操纵或不诚实的销售策略，并努力提供

一个安全和合乎道德的销售过程。此外，我们致力于为所有项目提供公平

公正的定价，以确保教练教育的可及性和质量。


